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Patryk Tobolski

Radny Rady Miejskiej

w Chojnicach

Pan

Arseniusz Finster

Burmistrz Miasta Chojnice

za pośrednictwem

Pana Antoniego Szlangi

Przewodniczącego Rady

Miejskiej w Chojnicach

Zapytanie

W związku z zaniepokojeniem mieszkańców ulic Solskiego oraz Kochanowskiego w Chojnicach
zwracam się z prośbą do Pana Burmistrza o odpowiedź na następujące pytania:

- Czy przy ulicy Kochanowskiego ma powstać budynek wielorodzinny, wielopiętrowy?

- Czy Miejscowy Plan Zagospodarowania Przestrzennego przewiduje możliwość takiej zabudowy,
pośrodku osiedla dom ów jednorodzinnych, przy tych ulicach?

- Czy uważa Pan, że na tak spokojnym i cichym osiedlu dom ów jednorodzinnych taka zabudowa
powinna się znajdować i nie wpłynie to na zacienienie przylegających nieruchomości oraz nie zaburzy
ładu przestrzennego w tej okolicy?

Z poważaniem ,

Patiiyk Tohólski

Rarany Rady Miasta w Chojnicach


